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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Със званието "Почетен гражданин на Асеновград" бе удостоен посмъртно проф. Живко Сталев. Наградата бе
връчена от председателя на Общинския съвет в града Иван Иванов. Получи я неговият син Стоян Сталев, който
също е юрист. Званието му е отредено за изключителни заслуги в развитието на българското право. Видният
български юрист е родом от Асеновград, починал е на 95 г. в София – на 20.02.2008 г. Жив... 

Арбитражният съд при БТПП, като водеща и с най-дългогодишни традиции арбитражна институция в България,
взела активно участие в разработването и прилагането на българското законодателство в областта на арбитража,
поддържа изготвения от Министерство на правосъдието Проект на Закон за изменение и допълнение на Закона
за международния търговски арбитраж, публикуван за обществено обсъждане на 14 май 20... 

Със званието "Почетен гражданин на Асеновград" бе удостоен посмъртно проф. Живко Сталев. Наградата бе
връчена от председателя на Общинския съвет в града Иван Иванов. Получи я неговият син Стоян Сталев, който
също е юрист. Званието му е отредено за изключителни заслуги в развитието на българското право. Видният
български юрист е родом от Асеновград, починал е на 95 г. в София – на 20.02.2008 г. Жив... 

Със званието "Почетен гражданин на Асеновград" бе удостоен посмъртно проф. Живко Сталев. Наградата бе
връчена от председателя на Общинския съвет в града Иван Иванов. Получи я неговият син Стоян Сталев, който
също е юрист. Званието му е отредено за изключителни заслуги в развитието на българското право. Видният
български юрист е родом от Асеновград, починал е на 95 г. в София – на 20.02.2008 г. Жив... 

Заглавие: Проф. Живко Сталев - "Почетен гражданин на Асеновград"
Дата: 05.06.2025 09:31
Медия: Всичко за Първомай

Заглавие: Становище на Арбитражния съд при БТПП относно Законопроект за изменение и допълнение на
Закона за международния търговски арбитраж
Дата: 05.06.2025 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Проф. Живко Сталев - "Почетен гражданин на Асеновград"
Дата: 05.06.2025 09:31
Медия: Asenovgrad.NET

Заглавие: Проф. Живко Сталев - "Почетен гражданин на Асеновград"
Дата: 05.06.2025 09:31
Медия: Dimitrovgrad.bgvesti.NET

Заглавие: Проф. Живко Сталев - "Почетен гражданин на Асеновград"
Дата: 05.06.2025 09:31

https://www.parvomai.net/news/610498/prof-zhivko-stalev-pocheten-grazhdanin-na-asenovgrad
https://www.bcci.bg/news/21028
https://www.asenovgrad.net/news/610498/prof-zhivko-stalev-pocheten-grazhdanin-na-asenovgrad
https://www.dimitrovgrad.bgvesti.net/news/610498/prof-zhivko-stalev-pocheten-grazhdanin-na-asenovgrad
https://www.haskovo.net/news/610498/prof-zhivko-stalev-pocheten-grazhdanin-na-asenovgrad


Със званието "Почетен гражданин на Асеновград" бе удостоен посмъртно проф. Живко Сталев. Наградата бе
връчена от председателя на Общинския съвет в града Иван Иванов. Получи я неговият син Стоян Сталев, който
също е юрист. Званието му е отредено за изключителни заслуги в развитието на българското право. Видният
български юрист е родом от Асеновград, починал е на 95 г. в София – на 20.02.2008 г. Жив... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
18)

Планът "Рамщайн" е в ход – съюзниците на Украйна ще плащат за производството на украинска отбранителна
индустрия в други съюзнически държави Това обяви украинският министър на отбраната Рустем Умеров след
среща със западните партньори в рамките на Контактната група за предоставяне на отбранителна помощ на
Украйна, предаде Ройтерс. Умеров не уточни потенциалната стойност на това предложение. По-ран... 

С 2,5 млн. за една година, Украйна изненада Русия с арсенала си от дронове и темповете на производството им –
затова бе призната от птрестижен военен институт за световен лидер в тази област.Арсеналът от безпилотни
самолети на Украйна не само шокира Русия, но и промени съвременната война. Как украинският арсенал от
безпилотни самолети вече променя войната, която води с Русия? Бързите, ефективни и ... 

Курсът на Европейския цифров иновационен хъб (ЕЦИХ) в сектор строителство за енергийна ефективност по
системата ETICS ще се проведе в Центъра за професионално обучение към Баумит България в град Елин Пелин
от 18 до 20 юни. Обучението, което ще продължи общо 21 часа, е присъствено и включва придобиване на
познания за интегрираните топлоизолационни системи (ETICS), които създават по-здравословна и к... 

Комисарят по икономиката и производителността, изпълнението и опростяването Валдис Домбровскис и
комисарят по иновациите и стартиращите предприятия са на посещение в България във връзка с положителните
конвергентни доклади от Европейската комисия и Европейската централна банка, които потвърдиха, че страната
ни е готова да приеме еврото от 1 януари 2026 година. Еврокомисарите се срещнаха с премиера... 

Еврото може да бъде използвано като щит, имайки предвид геополитическата ситуация, обясни той"България е
готова да влезе в еврозоната от 1 януари 2026 година. В средата на юли ще бъде взето окончателното решение.
След влизането в чакалнята на еврозоната и банковия съюз, България и ЕС преминаха през труден период –
коронавируса, руската инвазия в Украйна и енергийната криза. Въпреки всичко България... 

Медия: Хасково нет

Заглавие: Планът "Рамщайн" е в ход: Съюзниците ще плащат за танкове и снаряди за Украйна
Дата: 05.06.2025 09:31
Медия: Нов Живот

Заглавие: ИЗНЕНАДА!: Признаха Украйна за световен лидер в производство на ключово оръжие – как се очаква
да промени войната?!
Дата: 04.06.2025 22:37
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Курсът на ЕЦИХ за енергийна ефективност по системата ETICS започва на 18 юни в Елин Пелин
Дата: 05.06.2025 12:11
Медия: Вестник Строител

Заглавие: България поддържа отлични макроикономически показатели, заяви Валдис Домбровскис
Дата: 05.06.2025 11:58
Медия: Банкеръ

Заглавие: Еврокомисарят Домбровскис: Икономическото представяне на България през последните години е
впечатляващо
Дата: 05.06.2025 11:53
Медия: БТВ Новините

https://www.novjivot.info/2025/06/05/planyt-ramshtayn-e-v-hod-syiuznicite-shte-plashtat-za-tankove-i-snarqdi/301027/
https://safenews.bg/iznenada-priznaha-ukrajna-za-svetoven-lider-v-proizvodstvo-na-klyuchovo-orazhie-kak-se-ochakva-da-promeni-vojnata/
https://vestnikstroitel.bg/news/kurst-na-ecix-za-energiina-efektivnost-po-sistemata-etics-zapocva-na-18-yuni-v-elin-pelin
https://banker.bg/2025/06/05/pokazateli-valdis-dombrovskis/
https://btvnovinite.bg/evroto/evrokomisarjat-valdis-dombrovskis-ikonomicheskoto-predstavjane-na-balgarija-prez-poslednite-godini-e-vpechatljavashto.html


Смяната на левове в евро сега е по-скъпа, отколкото след нова година, коментират в подаста на БНТ "Бизнес.БГ"
от Асоциацията на банките в България. Причината е, че повечето кредитни институции имат такси за обмяната на
валута, докато след нова година тази услуга за шест месеца ще е безплатна.Очаква се също така от началото на
следващата година да влезе в сила системата "бонус-малус" при застраховк... 

Редактор: Юлия Георгиева, кадър Нова нюз Кирил Петков в момента се изживява като премиер. Той е опозиция, а
обяснява какво прави държавата. Сякаш той е премиерът и той ни е вкарал в еврозоната. Странно е. Това е
перчене пред собствения си електорат. Последните два дни имам чувството, че Кирил Петков е премиер. Това
коментира пред Нова нюз политическият анализатор Кристиян Шкварек. Това перчене пр... 

Интервю на посланика на Република Казахстан в Република България Н.Пр. г-н Виктор Темирбаев България и
Казахстан – отношения извън времето На 5 юни се навършват 33 години от установяването на дипломатически
отношения между Република България и Република Казахстан. Нашите две страни имат както много прилики, така
и различия. Именно това допринася за развитието на стабилни отношения. Отношенията се ... 

На 27 май 2025 г. Пловдив бе домакин на конференция на тема "Недостиг на кадри и икономически растеж – има
ли решения?", организирана от Германо-Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК) и Фондация
Германо-Български център за срещи. Участниците във форума дискутираха кадровия дефицит и връзката му с
демографските и образователни предизвикателства. 

"Преминаването към еврото няма да изисква подписване на нови трудови договори или преподписване на
съществуващите", увери пред Euronews Bulgaria Ваня Джупанова, главен експерт "Връзки с обществеността" в
Инспекцията по труда.По думите ѝ промяната в заплатите ще стане автоматично, без допълнителни действия от
страна на работодатели или служители."Курсът е фиксиран, така че не би трябвало да има про... 

Една от най-големите имотни сделки в България за 2025 г. вече е факт - офис сградата FairPlay Business Hub
смени собственика си, като според консултантите по сделката от Avalant това се е случило срещу 23 млн. евро.
Финансирането за придобиването идва от "УниКредит Булбанк", а купувачът е български технологичен
предприемач и инвеститор. FairPlay Business Hub е построена през 2018 г. и се намира в ... 

Заглавие: Банкер: Много по-лесно и изгодно е да си внесете парите в банка - така няма да се налага да носят
пари в брой
Дата: 05.06.2025 10:19
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Анализатори за еврото: Нито ще настъпи апокалипсис, нито пък ще се излее златния рог
Дата: 05.06.2025 11:44
Медия: Petel.bg

Заглавие: Посланикът на Република Казахстан Н.Пр. Виктор Темирбаев: България е наш надежден приятел и
доказан във времето партньор
Дата: 05.06.2025 09:31
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Възможни решения на проблема с недостига на кадри бяха обсъдени на конференция в Пловдив
Дата: 05.06.2025 09:11
Медия: Industry Info

Заглавие: Експерт от Инспекцията по труда: Трудно си обясняваме защо хора предпочитат да работят в сивия
сектор
Дата: 05.06.2025 10:42
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Офис сградата в София, която се продаде за 23 млн. евро
Дата: 05.06.2025 09:03
Медия: Money.bg

https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Banker-Mnogo-po-lesno-i-izgodno-e-da-si-vnesete-parite-v-banka-taka-nyama-da-se-nalaga-da-nosyat-pari-v-broi-2581948
https://petel.bg/Analizatori-za-evroto--Nito-shhe-nastapi-apokalipsis--nito-pak-shhe-se-izlee-zlatniya-rog__590812
https://novinata.bg/obsthestvo/poslanikat-na-republika-kazahstan-n-pr-viktor-temirbaev-balgariq-e-nash-nadejden-priqtel-i-dokazan-vav-vremeto-partnor/
https://industryinfo.bg/article/34948-vazmojni-resheniia-na-problema-s-nedostiga-na-kadri-biaha-obsadeni-na-konferenciia-v-plovdiv
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Ekspert-ot-Inspekciyata-po-truda-Trudno-si-obyasnyavame-zashto-hora-predpochitat-da-rabotyat-v-siviya-sektor-2581994
https://money.bg/property/ofis-sgradata-v-sofiya-koyato-se-prodade-za-23-mln-evro.html


Може ли електроенергията за бита да е по-евтина от тази на регулирания пазар и защо за пореден път
либерализацията на тока за домакинствата беше отложена?"Управляващите, както в парламента, така и в
изпълнителната власт, харесаха много това решение, отлагане на либерализацията на пазара на електроенергия
за крайните потребители, давайки някакво според тях много сполучливо решение. За съжаление, ве... 

Комисарят за икономиката и производителността и за изпълнението и опростяването Валдис Домбровскис и
комисарят за стартиращите предприятия, научните изследвания и иновациите Екатерина Захариева пристигнаха
на посещение в България във връзка с публикувания Доклад за конвергенцията за 2025 г. Двамата се срещнаха с
министър-председателя Росен Желязков. На разговора присъства и министърът на финансит... 

Най-после сме равни на другите европейски народи. Като се присъедихме към НАТО, решихме военната си
сигурност. Като се присъединихме към ЕС, си гарантирахме, че повече няма да сме под диктатура, под каквато
бяхме само преди 35 години. А като се присъединяваме към еврозоната, ставаме страната с втората най-стабилна
валута в света. Така че това е триадата, на която се крепи нашата сигурност. Това ко... 

Ще има по-голяма стабилност на цените, повече конкуренция, каза Ирене Мария Планк. Похвала за финансовата
стабилност на страната ни и успешно интегриране в еврозоната пожела посланикът на Германия у нас. Ирене
Мария Планк заяви това в интервю пред БТВ по повод положителния доклад на Европейската комисия. Получихме
зелена светлина за влизането ни в еврозоната. Ще получим ли подкрепата на Германия, ... 

България е на прага на Еврозоната: Еврокомисарят Домбровскис с похвали и важни разяснения България
получава силна подкрепа за присъединяване към Еврозоната България е на крачка от историческо решение –
присъединяване към Еврозоната от 1 януари 2026 г. Окончателното решение ще бъде взето през юли, но според
еврокомисаря за икономиката и производителността Валдис Домбровскис страната успешно изпълня... 

Председателят на Европейската комисия Урсула фон дер Лайен поздрави България за положителния
конвергентен доклад на ЕК. "Благодарение на еврото икономиката на България ще стане по-силна, с повече
търговия с партньорите от еврозоната, преки чуждестранни инвестиции, достъп до финансиране, качествени
работни места и реални доходи. България ще заеме заслуженото си място в процеса на вземане на решения... 

Заглавие: Може ли електроенергията за бита да е по-евтина от тази на регулирания пазар?
Дата: 05.06.2025 11:30
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Домбровскис: България има внушително икономическо представяне
Дата: 05.06.2025 12:30
Медия: Glasnews.bg

Заглавие: Ставаме втори в света по производство на космически сателити
Дата: 05.06.2025 13:01
Медия: Авантаж

Заглавие: Посланикът на Германия у нас: Еврозоната е като Шенген за парите
Дата: 05.06.2025 12:03
Медия: Днес+

Заглавие: Еврокомисар Валдис Домбровскис: Еврозоната ще донесе стабилност и инвестиции за България
Дата: 05.06.2025 12:30
Медия: Нова Варна

Заглавие: Фон дер Лайен: България ще бъде по-силна с еврото
Дата: 05.06.2025 12:28
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: ЕБВР обяви нова стратегия за България с три ключови приоритета - зелена икономика,
конкурентоспособност и регионална интеграция
Дата: 05.06.2025 12:23

https://bnr.bg/post/102167183/petar-popchev
https://glasnews.bg/politika/dombrovskis-balgariia-ima-vnushitelno-ikonomichesko-571071/
https://avantage.bg/%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%B2%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B8%D0%B7%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE/
https://dnesplus.bg/es-i-svyat/poslanikat-na-germania-u-nas-evrozonata-e-kato-shengen-za-parite_1192610
https://novavarna.net/2025/06/05/%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%81%D0%B0%D1%80-%D0%B2%D0%B0%D0%BB%D0%B4%D0%B8%D1%81-%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D0%B1%D1%80%D0%BE%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%81-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE/
https://vratsa.eu/news/17491157084105/fon-der-layen-balgariya-shte-bade-po-silna-s-evroto
https://www.bta.bg/bg/news/economy/904801-evbv-obyavi-nova-strategiya-za-balgariya-s-tri-klyuchovi-prioriteta-zelena-iko


Съветът на директорите на Европейската банка за възстановяване и развитие (ЕБВР) одобри нова стратегия за
България, която ще направлява инвестиционния и политически ангажимент на банката в страната за петте години
до 2030 г., съобщиха от финансовата институция в писмо, изпратено до редакционната поща на БТА. "Трите
основни теми на нашия ангажимент в България през следващите пет години, които са и ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Около 130 косовски фирми участват в открития днес в Прищина Национален панаир на труда и кариерите,
предаде за БТА агенция КосоваПрес. Още при откриването на панаира много граждани проявиха интерес да
проучат възможностите, предлагани от бизнеса. Заместник-министърът на финансите, труда и трансферите Агрон
Добруна заяви, че борсата за работа е събитие, което се е доказало като успешно през годинит... 

От началото на 2023 г. повече от половин милион служители в технологичния сектор на САЩ загубиха работата си.
Meta обяви "година на ефективността", Microsoft съкрати 10 000 души, Google освободи 12 000, а Amazon - близо 30
000 служители. Публично компаниите обвиниха свръхнаемането по време на пандемията, скъпото финансиране и
навлизането на изкуствения интелект. Но зад тези обяснения се крие друга... 

Хората вече могат да проверят какви договори са регистрирани в НАП на тяхно име в новия регистър на заетостта.
Регистърът съществува официално от 1 юни 2025 г., след като хартиените трудови книжки бяха заменени с единни
електронни трудови записи. Записите заменят и сегашната регистрация в НАП на трудовите договори и техните
изменения.Справките в регистъра се откриват в портала на НАП, рубрика "Е-у... 

Работодателите да получават болничните по електронен път, а не на хартия от служителите, както е в момента.
Това предлагат депутати от "Продължаваме промяната – Демократична България". В момента болничните се
получават по електронен път само в Националния осигурителен институт. За миналата година са издадени над 2
милиона болнични на близо 970 хиляди души – или всеки трети осигурен. Най-честата пр... 

Ще има по-голяма стабилност на цените, повече конкуренция, каза Ирене Мария Планк. Похвала за финансовата
стабилност на страната ни и успешно интегриране в еврозоната пожела посланикът на Германия у нас. Ирене
Мария Планк заяви това в интервю пред БТВ по повод положителния доклад на Европейската комисия. Получихме
зелена светлина за влизането ни в еврозоната. Ще получим ли подкрепата на Германия, ... 

Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: КосоваПрес: В Прищина бе открит Национален панаир на труда и кариерите
Дата: 04.06.2025 19:02
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Данъчната "бомба със закъснител", която остави стотици хиляди без работа в САЩ
Дата: 05.06.2025 12:01
Медия: Money.bg

Заглавие: Чрез НАП проверяваме заплатата си в евро
Дата: 05.06.2025 09:56
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Край на болничните листове? Депутати предлагат работодателите да ги получават електронно
Дата: 05.06.2025 11:21
Медия: Нов Живот

Заглавие: Посланикът на Германия у нас: Еврозоната е като Шенген за парите
Дата: 05.06.2025 10:57
Медия: Новини.бг

Заглавие: Подкрепа за младите таланти: "Кроношпан България" развива дуалното обучение с професионални
гимназии в България

https://www.bta.bg/bg/news/balkans/904452-kosovapres-v-prishtina-be-otkrit-natsionalen-panair-na-truda-i-karierite
https://money.bg/business/danachnata-bomba-sas-zakasnitel-koyato-ostavi-stotitsi-hilyadi-bez-rabota-v-sasht.html
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Chrez-NAP-proveryavame-zaplatata-si-v-evro-2581877
https://www.novjivot.info/2025/06/05/kray-na-bolnichnite-listove-deputati-predlagat-rabotodatelite/301061/
https://novini.bg/article/2025060507571457393
https://www.dnesbg.com/obshtestvo/podkrepa-za-mladite-talanti-vkronoshpan-balgariyav-razviva-dualnoto-obutchenie-s-profesionalni-gimnazii-v-balgariya.html


Фирма "Кроношпан България" активно инвестира в бъдещето на младите хора, като си партнира с професионални
гимназии и подкрепя развитието на дуалната форма на обучение. В рамките на тази инициатива, ученици от
Професионална гимназия "Ломоносов" гр. Горна Оряховица и ПГМЕЕ гр. Бургас се обучават в реална работна
среда, което им позволява да приложат на практика знанията, придобити в класната стая. К... 

Медицинска сестра с дългогодишен стаж в българското здравеопазване заяви, че е готова да смени професията си
и да стане кранистка заради крайно ниските заплати в сектора. Нейното изявление се появи на фона на поредния
протест на медицинските работници пред здравното министерство, където специалисти от цялата страна отново
поискаха достойно възнаграждение за труда си. "Готова съм да сменя професият... 

Съвсем наскоро хартиената трудова книжка отиде в историята, а на нейно място бе създаден регистър нов
електронен регистър на заетостта. Справките в него се откриват в портала на НАП, рубрика "Е-услуги", подрубрика
"Справки"/Предоставяне на справка за актуално състояние от единен електронен трудов запис, пише "Сега".
Входът е възможен с квалифициран електронен подпис, ПИК на НАП или е-автентикация ... 

Част от доставчиците вече подготвят системите си за този преход, а потребителите имат възможност да следят
наличността си и в евро Над половината българи се хранят по-пълноценно благодарение на ваучерите за храна.
Това показват последните проучвания, които ясно очертават значимия ефект от тази социална придобивка върху
покупателната способност и качеството на хранене на населението. "Последното ... 

Най-високото почасово заплащане в Европа е Берн, а най-ниското в Загреб. Това показват данните в последния
доклад на BestBrokers за това как минималните заплати са се променили на континента през последната година
и кои европейски столици се гордеят с най-високите средни почасови заплати. Екипът на BestBrokers изчислява
увеличението спрямо предходната година в страните, които имат законоустановена... 

Информацията вече е достъпна в новия единен електронен трудов запис Хората вече могат да проверят какви
договори са регистрирани в НАП на тяхно име в новия регистър на заетостта. Регистърът съществува официално от
1 юни 2025 г., след като хартиените трудови книжки бяха заменени с единни електронни трудови записи. Записите
заменят и сегашната регистрация в НАП на трудовите договори и техните измене... 

Дата: 05.06.2025 12:41
Медия: Янтра днес

Заглавие: Медицинска сестра: Готова съм да стана кранистка
Дата: 05.06.2025 12:28
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: НАП пусна справките за заплати и в евро
Дата: 05.06.2025 12:18
Медия: Черноморски Фар

Заглавие: Заради еврото: Задава се промяна с ваучерите за храна
Дата: 05.06.2025 12:00
Медия: Econ

Заглавие: Най-високото почасово заплащане в Европа е Берн, а най-ниското в Загреб
Дата: 05.06.2025 11:25
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: НАП пусна справки за заплатите в евро
Дата: 05.06.2025 11:01
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: Образованието може да е най-добрата защита в днешната глобална война
Дата: 05.06.2025 12:52
Медия: Телевизия Блумбърг

https://vratsa.eu/news/17491157042031/meditsinska-sestra-gotova-sam-da-stana-kranistka
https://www.faragency.bg/news/17491151046476/nap-pusna-spravkite-za-zaplati-i-v-evro
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%97%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%97%D0%B0%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D1%8F%D0%BD%D0%B0-%D1%81-%D0%B2%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B5%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D1%85%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0_l.a_i.812445_at.10.html
https://financialtribune.bg/bg/analizi/nay-visokoto-pochasovo-zaplashtane-v-evropa-e-bern-a-nay-niskoto-v-zagreb/
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/610571/nap-pusna-spravki-za-zaplatite-v-evro
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/145790-obrazovanieto-mozhe-da-e-nay-dobrata-zashtita-v-dneshnata-globalna-voyna


Гергана Паси, дипломат и бивш министър по европейските въпроси, "Бизнес старт", 05.06.2025 г.Трябва да се
правят постоянни инвестиции в образованието и в това да мислим критично. Ако образоваме децата си да
използват фактите, да разсъждават, да разглобяват всяка една сложна тема на мънички части, самите те да си
задават въпроси, това ще ни направи много по-устойчиви като общество. Това коментира Г... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Американците са свикнали с войни, водени далеч от дома от доброволциАмериканците вече знаят за
забележителния удар с дрон на Украйна в неделя, който повреди до 40 самолета дълбоко в Русия, докато
стратегически бомбардировачи седяха като патици в редица във военни бази. Един спешен урок отвъд този
конфликт е, че САЩ са далеч по-уязвими, отколкото повечето американци осъзнават, пише The Wall Street ... 

Масирана атака с украински безпилотни летателни апарати е в ход, съобщават руски телеграм канали. Много
дронове вече са докладвани на руска територия. В Мелитопол са съобщени прекъсвания на електрозахранването.
В Ростов се чуват експлозии, докато противовъздушната отбрана се справя с дроновете. Нападение има и срещу
Милерово, където се намира военновъздушна база, дом на 31-ви гвардейски изтребител... 

Конвергентните доклади за готовността ни за еврозоната са положителни Производителят залага валутния курс
Общата сума на покупките върху касовите бележки вече може да бъде и в евро. Това гласят промени в Наредба
№Н-18 за регистриране и отчитане чрез фискални устройства на продажбите в търговските обекти, които са
обнародвани в "Държавен вестник". Промените са направени във връзка с въвеждане на ев... 

Планът "Рамщайн" е в ход – съюзниците на Украйна ще плащат за производството на украинска отбранителна
индустрия в други съюзнически държави Това обяви украинският министър на отбраната Рустем Умеров след
среща със западните партньори в рамките на Контактната група за предоставяне на отбранителна помощ на
Украйна, предаде Ройтерс. Умеров не уточни потенциалната стойност на това предложение. По-ран... 

Търговците ще отпечатват фискалните бонове в двете валути през цялата 2026 г. До началото на август всички
търговци трябва да настроят касовите си апарати и софтуерите за управление на продажбите така, че да
отпечатват общата сума на покупките в касовите бележки в две валути - лева и евро. Според Закона за въвеждане
на еврото не само цените в търговските обекти, но и сумите за плащане в издаваните... 

Заглавие: Ударът с дронове на Украйна по руски бомбардировачи е предупреждение за... САЩ
Дата: 05.06.2025 05:00
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Украйна с нова масирана атака срещу Русия (ВИДЕО)
Дата: 05.06.2025 00:45
Медия: Actualno.com

Заглавие: Касовите бележки в левове и евро
Дата: 05.06.2025 08:30
Медия: Труд

Заглавие: Планът "Рамщайн" е в ход – съюзниците ще плащат на военните заводи на Украйна
Дата: 05.06.2025 09:08
Медия: Защото

Заглавие: От август сумите в касовите бележки трябва да са в левове и в евро
Дата: 05.06.2025 11:56
Медия: Perunik.COM

Заглавие: Покана за участие в IV-ти Балкански бизнес форум, 27-28 юни 2025 г., конферентен център хотел
Регнум, гр. Банско
Дата: 04.06.2025 17:36
Медия: Изпълнителна агенция за насърчаване на малките и средните предприятия

https://www.dnes.bg/a/2-svyat/681705-udarat-s-dronove-na-ukrayna-po-ruski-bombardirovachi-e-preduprezhdenie-za-sasht
https://www.actualno.com/europe/ukrajna-s-nova-masirana-ataka-sreshtu-rusija-video-news_2455068.html
https://trud.bg/a/articles/%D0%BA%D0%B0%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B1%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B6%D0%BA%D0%B8-%D0%B2-%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D0%B8-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE
https://zashtoto.com/2025/06/05/planat-ramsthajn-e-v-hod-sayuzniczite-sthe-plasthat-na-voennite-zavodi-na-ukrajna/
https://www.perunik.com/news/610594/ot-avgust-sumite-v-kasovite-belezhki-tryabva-da-sa-v-levove-i-v-evro
https://www.sme.government.bg/?p=69464


Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и средните предприятия (ИАНМСП), в качеството си на
институционален партньор и в сътрудничество с Българо-турската търговско-индустриална камара (БТТИК),
Българо-румънската търговска камара (БРТК) и с подкрепата на Търговската секция към Посолството на
Република Турция в България, Турско-българския бизнес съвет при Съвета за външноикономически връзк... 

* Първият милион не ме направи щастлив * Бъдете най-глупавият в стаята * С бизнес ставаш, с инвестиции
оставаш богат * Бъдете най-глупавият в стаята * Простих непростимото и станах по-могъщ Кой е той Юли Тонкин е
финансов анализатор, коуч по личностно развитие, писател, предприемач, професионален покер играч и
катализатор на душевни трансформации. Иначе е фармацевт по образование. Юли Тонкин е жен... 

Британската компания излезе на сцената през 2016 г. като новаторска платформа, която позволява на фирми да
създават приложения с минимално програмиране – с помощта на, уж, AI, пише Unilad. Сега обаче се разкри, че
кодът реално е писан от стотици програмисти, наети да действат така, сякаш изходният код се генерира
автоматично от алгоритми. Компанията вече е в ликвидация, според публикации в социал... 

Заглавие: Финансовият коуч Юли Тонкин: Еврото може да ви направи успешни
Дата: 05.06.2025 09:30
Медия: България днес

Заглавие: Технологична измама: AI стартъп за милиарди ползвал 700 индийци за ботове
Дата: 05.06.2025 12:33
Медия: Frog news

https://www.bgdnes.bg/interesnite/article/20646915
https://www.frognews.bg/novini/tehnologichna-izmama-startap-miliardi-polzval-700-indiitsi-botove.html
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